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Abstract (en)
The arrangement (7) is formed as a cladding (8) for a metal component (3). The metal component is arranged in an active region of an electrolyte
(4) i.e. sea water. The cladding is formed from sheets, which are electric-conductively connected with the metal component by weld seams. The
sheets are made of noble metal in relation to the metal component. The weld seams exhibit a portion of nickel of 25 to 95 weight percentage.
The sheets exhibit thickness of 2 to 6 mm. The metal component is made of fine-grain structural steel with the strength of 275 to 550 MPa. An
independent claim is also included for a method for making a corrosion protection arrangement.

Abstract (de)
Korrosionsschutzanordnung (7) als Verkleidung (8) für ein Metallbauteil (3), dessen Anordnung im Wirkbereich eines Elektrolyts (4) in Form von
Meerwasser vorgesehen ist. Erfindungsgemäß ist die Verkleidung (8) aus einem Blech gebildet, welches mit dem Metallbauteil (3) elektrisch
leitfähig verbunden ist, wobei das Blech aus einem Metall besteht, das gegenüber dem Metallbauteil (3) edler ist und somit ein höheres Potential
aufweist. Somit stellt das Blech als Verkleidung des Metallbauteils (3) eine geschlossene umfangsseitige Umhüllung von Teilen der Stahlstruktur (1
b) dar.
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